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§ 69 ÄLN 2015/172 

Öppen mötesplats för och med seniorer i Boo Folkets 
Hus 

Beslut 
Äldrenämnden beslutar att tilldela Boo Folkets Hus projektmedel för att starta upp en 
öppen verksamhet för och med seniorer i samverkan med SPF och PRO i Boo.  
Projektmedlen uppgår till 200 000 kr under hösten 2015 och 500 000 kr för 
verksamhetsåret 2016. 
 
Äldrenämnden ger social- och äldredirektören i uppdrag att redovisa detaljerna i 
samverkansöverenskommelsen vid första sammanträdet efter sommaren 2015. 

Ärendet 
Boo Folkets Hus, SPF och PRO i Boo ansöker om projektmedel för att tillsammans kunna 
starta en öppen mötesplats för seniorer i Boo Folkets Hus lokaler i Orminge. Visionen med 
projektet är att mötesplatsen ska bli en träffpunkt som kan stimulera till ett rikare och 
friskare liv på äldre dagar. 
Mötesplatsen ska vara till för de som genom olika aktiviteter vill dela gemenskapen med 
andra och den ska särskilt främja gemenskap för de som är ensamma och isolerade. 
 
De aktiviteter som kommer att erbjudas är till exempel; 

- Läsecirklar 
- Vävning, slöjd, målning 
- Bridge och schack 
- Musik och dans 
- Förebyggande fysisk träning och friskvård 
- Café 

 
Verksamheten har som mål att under hösten 2015 ha 200 besök per vecka och att 
besökarna ska uppfatta verksamheten som intressant och givande och att de kan påverka 
innehållet.  
 
En målsättning är att 5 % av besökarna ska vara delaktiga i planering och drift av 
verksamheten. Motsvarande målsättning för 2016 är 300 besök per vecka och att 10 % är 
delaktiga i planering och drift. 

Handlingar i ärendet 
1. Tjänsteskrivelse från äldreenheten 2015-05-27 
2. ”Uppdrag Lusthuset”- skrivelse från ordförande, chef och projektledning för Boo 

Folkets hus, 2015-05-26 
3. Prislistor för lokalhyror på Boo Folkets Hus, 2014-12-17 
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§ 69 (forts)  

Yrkanden 
Monica Brohede Tellström (FP) yrkade bifall till äldreenhetens förslag till beslut. 
 
Tilläggsyrkanden: 
Monica Brohede Tellström (FP) yrkade att beslutsformuleringen även skulle innehålla 
meningen ” Projektmedlen uppgår till 200 000 kr under hösten 2015 och 500 000 kr för 
verksamhetsåret 2016.” 
Gunnel Nyman Gräff (S) yrkade att social- och äldredirektören ges i uppdrag att redovisa 
detaljerna i samverkansöverenskommelsen vid äldrenämndens första sammanträde efter 
sommaren 2015. 

Beslutsgång 
Äldrenämnden beslutade i enlighet med äldreenhetens förslag till beslut. 
 
Äldrenämnden beslutade i enlighet med Monica Brohede Tellströms (FP) tilläggsyrkande. 
 
Äldrenämnden beslutade i enlighet med Gunnel Nyman Gräffs (S) tilläggsyrkande. 
 
- - - - - 
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§ 70 ÄLN 2015/145 

Verksamhetskrav avseende särskilt boende för äldre i 
Ältadalen 

Beslut 
Äldrenämnden antar föreslagna utvärderingskriterier avseende det särskilda boendet för 
äldre i Ältadalen och överlämnar underlaget till kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott. 

Ärendet 
Utifrån det kommande behovet av särskilt boende i Älta upplåter kommunen mark med 
tomträtt till en privat aktör som uppför byggnaden och som i ett avtal förbinder sig att 
bedriva verksamhet i lokalerna. Den privata aktören kan antingen hyra ut lokalerna till en 
verksamhetsanordnare, eller bedriva verksamheten själv.  
 
Planeringen av det nya boendet har pågått under en lång tid, seniorråd, brukare, tjänstemän 
m.fl. har varit med och lämnat synpunkter på innehåll och utformning av Ältadalens 
särskilda boende.  
 
Ältadalens särskilda boende för äldre är placerat mitt i Ältadalen, och ska vara en 
mötesplats över gränserna där möjligheterna till ett aktivt liv kombineras med innovativ 
teknik, trygghet och gröna omgivningar. I den inspirerande boendemiljön är det enkelt att 
stå i kontakt med omvärlden, både lokalt och globalt. Där kan man bibehålla tryggheten i 
det välbekanta samtidigt som möjligheten till utveckling och nya kontakter främjar hälsa 
och livslust.  

Utvärderingskriterier 
Vid utvärderingen av de inkomna anbuden kommer särskild vikt att läggas vid hur 
anordnaren av verksamheten kommer att arbeta med; 

• Innovativ teknik 
• Hälsofrämjande arbete 
• Utemiljö 
• Mötesplatser 

 
Utvärdering av intressenter görs med klar tonvikt på verksamhetsdriften och med stöd av 
äldrenämnden.  
 

Handlingar i ärendet 
1. Tjänsteskrivelse från äldreenheten, 2015-05-04 
2. Powerpointpresentation av Anne-Lie Söderlund 2015-06-17. 
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§ 70 (forts)  

Yrkanden 
Gunnel Nyman Gräff (S) yrkade, med instämmande av Eva Hellung-Strohl (MP) på 
återremiss av ärendet för att  
1) uppmana KSSU att skilja på upphandling av byggnation och drift så att även kommunala 
produktionen kan ha möjlighet att driva det nya äldreboendet, och 
2) för att lämna utvärderingskriterier som är mätbara. 
 
Monica Brohede Tellström (FP) yrkade bifall till äldreenhetens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Monica Brohede Tellström ställde frågan om nämnden skulle bifalla Gunnel 
Nyman Gräffs (S) yrkande eller avslå den. 
Ordförande Monica Brohede Tellström fann att nämnden avslog Gunnel Nyman Gräffs 
(S) yrkande. 
 
Äldrenämnden beslutade i enlighet med Monica Brohede Tellströms (FP) yrkande. 
 

Reservationer 
Gunnel Nyman Gräff för socialdemokraterna och Eva Hellung-Strohl för Miljöpartiet de gröna lämnade 
följande skriftliga reservation: 

”Socialdemokraterna och Miljöpartiet de gröna anser att det fundamentalistiska 
(smyg)privatiserande av kommunal verksamhet som den borgerliga majoriteten genomför 
genom att alltid outsourca ny verksamhet är mycket bekymmersam. Detta eftersom det 
kraftigt kringskär kommunens handlingskraft. I detta ärende kan t.ex. privat drift, när det 
kommunala särskilda boendet i Älta centrum riskerar att inte finnas kvar i framtiden (bl.a. 
p.g.a. små hygienutrymmen) riskera att vi står utan platser i en av våra kommundelar. Ett 
privat boende kan gå i konkurs, andra kommuner kan betala bättre för platserna. Med 
kommunal produktion kan vi säkerställa att boendets platser finns för kommunens 
medborgare. 
 
När det gäller de s.k. utvärderingskriterierna är de mycket luddiga. Hur ska dessa kriterier 
kunna mätas vid en framtida granskning? Visst är det bra med hälsofrämjande arbete? Men 
vad är det och för vem ska det vara? Boende eller personal? Vad är mötesplatser och 
utemiljö? En bänk utanför entrédörren? 
 
Påståendet att det nya boendet skulle ligga mitt i Ältadalen känns också, minst sagt, lätt 
överdrivet.” 
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§ 70 (forts)  

Protokollsanteckningar 

Monica Brohede Tellström (FP) lät anteckna följande för Folkpartiet : 
Detta sätt att upphandla ett nytt särskilt boende för äldre är väldigt spännande, och det ger 
möjlighet för nya kreativa idéer till en bra verksamhet med de boendes livskvalitet i fokus. 
Särskilt glad är jag över att "mötesplatser" är ett av fyra prioriterade områden för val av 
utförare. Det är viktigt att redan från början möjliggöra mötesplatser med bl.a. förskolan, 
skolan, anhöriga, vänner, pensionärsföreningar, grannfamiljer och övriga föreningslivet. 
 
 
- - - - - 
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§ 71 ÄLN 2015/148, KFKS 2014/604 

Motion från (S) om nytt äldreboende i Älta Centrum 

Beslut 
Äldrenämnden föreslår kommunfullmäktige att bifalla att-sats 1 av motionens förslag.   
 
Äldrenämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå motionens förslag vad gäller att-sats 
2 och 3. Detta då det ökande framtida behovet av trygghets- och servicebostäder innebär 
att fler av dessa bostadsformer behöver byggas i Nacka. Äldrenämnden anser att 
kommunen behöver intensifiera arbetet för att olika alternativa boendeformer för äldre ska 
etableras, även i centrala delar av Älta. Att peka ut att just Älta seniorcenter skall omvandlas 
till trygghetsboende är inte ett bra alternativ eftersom antalet lägenheter skulle bli för få för 
att uppnå en skälig hyresnivå med gemensamhetslokaler inkluderade. Dessutom är det i 
dagsläget inte aktuellt för Älta seniorcenter att byta lokaler.  

Ärendet 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har överlämnat en motion om Vård- och omsorgsboende 
i Älta till miljö- och stadsbyggnadsnämnden, äldrenämnden och Välfärd samhällsservice för 
utredning och förslag till beslut. 

Motionen har lämnats av Gunnel Nyman Gräff och Birgitta Norström (S) och innehåller 
förslag att  
 
1. det fortsatta planarbetet i Älta centrum ska inrymma ett vård-och omsorgsboende. 
2. det nuvarande särskilda boendet omvandlas till ett så kallat trygghetsboende när det nya 

vård- och omsorgsboendet är klart. 
3. Trygghetsboendets omsorg och restaurang kan användas av de boende i 

äldrelägenheterna i höghuset. 
 
Att-sats 1 i förslaget besvaras av miljö- och stadsbyggnadsnämnden och att-sats 2 och 3 av 
äldrenämnden och Välfärd samhällsservice. 
 
Behovet av alternativa boendeformer som trygghets- och servicebostäder kommer att öka i 
takt med den växande äldre befolkningen.  
 
Välfärd samhällsservice ansvarar idag för det särskilda boendet i Älta centrum som består 
av 18 lägenheter. Sociala kvalitetsenheten bedömer att det nuvarande boendet i Älta inte 
lämpar sig för att omvandlas till ett trygghetsboende. Lägenhetshyran för ett så litet 
trygghetsboende kommer att bli mycket hög då kostnaden för gemensamhetslokaler och 
personalbemanning belastar respektive hyresgäst. Enheten ställer sig dock positiv till att 
utreda behovet av ett trygghetsboende i Älta. 
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§ 71 (forts)  

Handlingar i ärendet 
1. Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret, 2015-05-29 
2. Motion från (S), 2014-06-16 
3. Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokollsutdrag § 106, 2014-08-19 
 

Yrkanden 
Monica Brohede Tellström yrkade, med instämmande av Eivor Örenmark (M) och Anders 
Tiger (KD) att äldrenämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå förslagen i att-sats 2 
och 3 i motionen. Detta då det ökande framtida behovet av trygghets- och servicebostäder 
innebär att fler av dessa bostadsformer behöver byggas i Nacka. Äldrenämnden anser att 
kommunen behöver intensifiera arbetet för att olika alternativa boendeformer för äldre ska 
etableras, även i centrala delar av Älta. Att peka ut att just Älta seniorcenter skall omvandlas 
till trygghetsboende är inte ett bra alternativ eftersom antalet lägenheter skulle bli för få för 
att uppnå en skälig hyresnivå med gemensamhetslokaler inkluderade. Dessutom är det i 
dagsläget inte aktuellt för Älta seniorcenter att byta lokaler.  
 
Gunnel Nyman Gräff (S) yrkade bifall till att-sats 1, 2 och 3 i motionen. Åsa Nyberg (SD) 
instämde i yrkandet. 
 
Eva Hellung-Strohl (MP) yrkade, med instämmande av Monica Brohede Tellström (FP), att 
äldrenämnden bifaller att-sats 1 i motionen. 
 
Eva Hellung-Strohl (MP) yrkade på återremiss avseende att-sats 2 och 3 i motionen för att 
ytterligare utreda behovet av trygghetsboende. 

Beslutsgång 
Att-sats 1 i motionen 
Äldrenämnden beslutade i enlighet med Gunnel Nyman Gräffs (S), Eva Hellung-Strohls 
(MP) och Monica Brohede Tellströms (FP) yrkande avseende att-sats 1 i motionen. 
 
Att-sats 2 och 3 i motionen 
Ordförande ställde först frågan om nämnden skulle bifalla Eva Hellung-Strohls (MP) 
yrkande om återremiss gällande att-sats 2 och 3 eller avslå den. Ordförande Monica 
Brohede Tellström fann att nämnden avslog Eva Hellung-Strohls (MP) yrkande. 
 
Ordförande ställde därefter sitt eget yrkande om avslag på att-sats 2 och 3 mot motionens 
förslag. Med avslag på Gunnel Nyman Gräffs (S) motion och yrkande beslutade 
äldrenämnden i enlighet med Monica Broström Tellströms yrkande. 
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§ 71 (forts)  

Protokollsanteckningar 
Gunnel Nyman Gräff (S) lät anteckna följande för Socialdemokraterna: 

Vi kan konstatera att det inte finns någon konkret uppgift om vilken hyra som skulle gälla 
om det nuvarande särskilda boendet i Älta centrum i framtiden skulle omvandlas till ett 
trygghetsboende utan påståendet i tjänsteskrivelsen, citat "Lägenhetshyran för ett så litet 
trygghetsboende kommer att bli mycket hög då kostnaden för gemensamhetslokaler och 
personalbemanning belastar respektive hyresgäst" - slut citat - är taget ur en allmän 
uppfattning som inte har bäring på någon uträkning. Inte heller har det påståendet tagit 
någon hänsyn till hur huset i övrigt ser, med +55-lägenheter i våningen under som också 
skulle ha nytta av faciliteterna. Man har också förutsatt att kostnader för t.ex. sjuksköterska 
skulle belasta de boende istället för att se det som en kommunal angelägenhet, precis som 
t.ex. omvårdnad inom hemtjänsten är.  
 
Självklart anser inte S att det särskilda boendet ska läggas ner innan ett nytt finns i Älta 
centrum eller om arbetsmiljön inte är bra för de som arbetar i boendet. 
 
- - - - - 
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§ 72 ÄLN 2015/112 

Politikerinitiativ från (KD) om särskilt boende i centrala 
Nacka 

Beslut 
Äldrenämnden anser att politikerinitiativet är färdigbehandlat. 

Ärendet 
Anders Tiger och Birgitta Husén, (KD) har överlämnat ett politikerinitiativ om bl a 
behovet av ett äldreboende i centrala Nacka. 
 
Initiativet innehåller kortfattat följande frågor och förslag: 
 

• Vilka lokaliseringshänsyn ska tas till befintliga boenden såsom Lillängen och 
Talliden? 

• Vilka planer har Rikshem för äldreboendet i Talliden? 
• Äldrenämnden uppmanar miljö- och stadsbyggnadsnämnden att planera in 

ytterligare ett äldreboende i centrala Nacka.  
 
Önskemålen om var särskilda boendena ska lokaliseras varierar, närhet till skog och natur,  
vilket många ser som positivt eller i anslutning till centrum, vilket andra föredrar. Bra 
kommunikationer när den nya tunnelbanan vid Forum är utbyggd uppfattas säkert som en 
positiv placering av de anhöriga.  
 
Rikshem som ny ägare av fastigheten i Talliden arbetar idag med en översyn av hela sitt nya 
bestånd i Nacka kommun. Några konkreta förslag på hur fastigheten där Välfärd 
samhällsservice idag ansvarar för verksamheten finns inte, men ett arbete pågår. 
 
Miljö- och stadsbyggnadsnämnden tillstyrkte förslaget till detaljplan för centrala Nacka den 
25 mars 2015. Detaljplaneprogrammet visar två lägen i närheten av Forum som möjlig 
placering av ett särskilt boende för äldre. 
 

Handlingar i ärendet 
1. Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret, 2015-05-28 
2. Politikerinitiativ från Anders Tiger och Birgitta Husén, Kristdemokraterna, om 
äldreboende i Centrala Nacka, 2015-03-04 
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§ 72 (forts)  

Yrkanden 
Ordförande Monica Brohede Tellström (FP) yrkade att äldrenämnden anser att 
politikerinitiativet är färdigbehandlat. 

Beslutsgång 
Äldrenämnden beslutade i enlighet med Monica Brohede Tellströms (FP) yrkande. 
 
- - - - - 
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§ 73 ÄLN 2015/166 

Varning till anordnare inom hemtjänst, ledsagning och 
avlösning, Carritas Proffsassistans HB 

Beslut 
Äldrenämnden beslutar att utfärda en varning till Carritas Proffs Assistans HB med 
organisationsnummer 969678-3746. Anordnaren ska senast en månad efter nämndens 
beslut inkomma med en åtgärdsplan till kommunen. Åtgärdsplanen ska ange hur de 
kommer att uppnå villkoret att minst 60 procent av personalen ska ha relevant utbildning. 
Åtgärdsplanen ska godkännas av kommunen. Anordnaren ska inom en månad inkomma 
med en ny rutin för lex Sarah samt skapa social journal för samtliga kunder.  

Ärendet 
Carritas uppfyller inte villkoret att anordnare ska ha en rutin för lex Sarah som grundar sig 
på den aktuella föreskriften.  
Carritas uppfyller inte villkoret att minst hälften av personalen ska ha relevant utbildning. 
Hos Carritas har 15 procent av personalen relevant utbildning. 
Carritas uppfyller inte villkoret att alla kunder ska ha en social journal då endast en av de 
fem kunderna har social journal.  
Carritas har fem kunder i Nacka kommun. 

Handlingar i ärendet 
1. Tjänsteskrivelse från äldreenheten, 2015-05-22 
2. Villkor för att vara godkänd anordnare inom hemtjänst, ledsagning och avlösning 
3. Övergångsregler för godkända anordnare avseende utbildningskrav 
4. Rapport från verksamhetsbesök i april 2015 

Yrkanden 
Monica Brohede Tellström (FP) yrkade, med instämmande av Eva Hellung-Strohl (MP) 
och Gunnel Nyman Gräff (S), att äldrenämnden beslutar i enlighet med äldreenhetens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Äldrenämnden beslutade i enlighet med Monica Brohede Tellströms yrkande. 
 
- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 74  

Information från äldreenheten, sociala kvalitetsenheten 
och från social- och äldredirektören 

Beslut 
Äldrenämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
Social- och äldredirektör Anders Fredriksson berättade om det pågående arbetet med 
verksamhetssystemet Combine: 

Införandeprojektet 
• Vi håller sedan i våras på med ett omtag kring ledning och styrning av både 

införandet av Pulsen Combine och förvaltningen. 
• Ledningsgruppen har tillsammans analyserat vilka problem vårt införande hittills 

har haft samt initierat en omvärldsanalys över andra kommuners införande för att 
lära oss av deras erfarenheter. 

• En viktig lärdom har varit att vi startade införandet i de två enheterna som redan då 
saknade tillräckliga resurser. Eftersom Pulsen Combine är processtyrt och innebär 
att man inte kan göra avkall på något steg, eftersom syftet är att höja 
rättssäkerheten och kommunikationen med utförare och brukare, så krävs det mer 
resurser för att utföra detta arbete. Det är en delförklaring till den svåra situationen 
på äldre och funktionsnedsättning. Detta kommer vi behöva ta upp i kommande 
budgetdiskussioner. 

• Vi har haft en halvdag med alla chefer inom socialtjänsten för att fånga in vilket 
stöd som behövs för att leda i förändring och motstånd. 

• Ledningsgruppen har gått igenom visionen för att se hur den knyter an till social- 
och äldrenämndernas strategiska mål. Det finns behov av kommunicera ut detta till 
medarbetarna i högre utsträckning för att skapa en bild av var vi är på väg. 

• Vi har träffat Pulsens VD för att diskutera hur affärsrelationen ska vara fortsatt god 
trots ett ökat tryck från olika håll. 

• Vi arbetar med att ta fram ett nytt projektdirektiv som ska ligga till grund för det 
fortsatta införandet av systemstödets olika delar. 

o Fokus på att det ska vara ett verksamhetsprojekt och inte ett IT-projekt. 
o Vi arbetar också på att ta fram effektmål som visar vad projektet ska ge för 

önskad effekt en viss tid efter genomförandet t ex i form av ökad 
rättssäkerhet, ökad tillgänglighet för kunder/brukare, bättre kontroll och 
uppföljning. 

• Projektledaren har fått i uppdrag att presentera hur kostnaderna kan minimeras och 
också dra ner kostnaderna i projektet i avvaktan på att vi kan fortsätta införandet. 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 74 (forts)  

• Vi tar fram en ny budget för införandet och har gjort en omfattande genomgång av 
hur kostnader konterats tidigare. Det har visat sig att det har lagts felaktiga 
kostnader på införandet som hör hemma i en förvaltningsbudget. 

• Vi har beställt en säkerhetsgenomgång av de tekniska lösningarna kring mobil 
återrapportering inför ett fortsatt införande. Svaret från denna styr planeringen för 
det fortsatta införandet. Viktigt att den mobila återrapporteringen kommer igång 
eftersom det har ekonomiska konsekvenser. 

• Det pågår flera sk MINI-projekt med syftet att fånga upp vad som inte fungerar 
optimalt i systemet och vilka ändringar vi önskar. Detta har inneburit att vi sagt ja 
till ett antal offerter med syfte att förbättra systemet utifrån verksamhetens behov. 

• Vi har erbjudits stöd från kommunens IT-enhet kring det fortsatta införandet och 
förvaltningen. Det stödet kommer igång redan nu. 

• Kommunens inköpsenhet förhandlar med Pulsen kring våra avtal för att 
åstadkomma så goda avtalsvillkor för oss som möjligt. 

• Inför ett införande på BoU har ett arbete med att göra en GAP-analys påbörjas. 
GAP-analysen ska ge svar på vilken skillnad den innebär att arbeta i Pulsen 
Combine jämfört med nuvarande arbete. Detta borde också ha gjorts inför 
införandet på äldre och funktionsnedsättningen. 

• Utifrån att alla chefer på enheten äldre slutar till hösten behöver vi anpassa 
införandet tills det finns chefer på plats. Detta kommer att påverka hur det fortsatta 
införandet ska se ut. 

• Genomgång av tidigare kostnader i projektet har gjorts och felkonteringar har 
upptäckts och omförts till förvaltning. 

• VSS är på väg in i ett införande med Pulsen Combine och är mycket positiva till 
detta. Det innebär dock för vår del att det är viktigt att vårt Combinearbete med 
exempelvis förvaltning kommer på plats och att det finns tillräckliga resurser för att 
kunna arbeta med alla de steg som är processtyrda i Combine. 

Förvaltningen av Combine 
• Förvaltningsledaren har sagt upp sig och arbetet med att rekrytera har påbörjats. 

Kommer att behöva vara en tf för att hantera situationen. IT-enheten kommer att 
stödja oss med att hitta lösningar. 

• Ledningsgruppen har tagit beslut om en förvaltningsplan för Pulsen Combine som 
gäller under 2015. Vi kommer att få hjälp med att utforma en plan för arbetet 
därefter av kommunens IT-enhet. 

• Ledningsgruppen har också bestämt att inriktningen på supportens tre olika led ska 
förändras så att mer kompetens finns på hemmaplan istället för i avtal med Pulsen. 
Objektspecialisternas roll ska ses över då mycket ansvar har lagts på dem tidigare. 

• I nuläget saknas en budget för förvaltning.  
Socialnämnden och äldrenämnden kommer att bjudas in till en förevisning av Combine 
under hösten, för att ledamöterna ska kunna få praktisk inblick i vad systemet ska göra. 
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§ 74 (forts)  

Anne-Lie Söderlund, enhetschef på äldreenheten, redogjorde kort för inkomna rapporter, 
utredningar och anmälningar enligt lex Sarah, som även finns i anmälningspärmen. 
 
Anna-Lena Möllstam, tf enhetschef på sociala kvalitetsenheten, berättade kort om SVEA-
projektet, som berör en sammanhållen vårdkedja över olika vårdnivåer inom landstinget 
och kommunen. Projektet kommer att pågå under 2,5 år; den finansieras dels av 
projektmedel från Stockholms läns landsting, dels av medel från Nacka kommun. 
 

Beslutsgång 
Äldrenämnden noterade informationen till protokollet. 
 
- - - - - 
  



      
                                                                                                                                                                                  19 
(21) 
 17 juni 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Äldrenämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 75 

Kurser och seminarier 
 
Det fanns inget att rapportera om. 
 
- - - - -  
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§ 76 

Anmälningar 

Beslut 
Äldrenämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
- Lista över delegationsbeslut fattade av handläggare på äldreenheten under perioden 

2015-05-20 – 2015-06-16 (324 beslut) 
 

- Delegationsbeslut 2015-06-10 av Eivor Örenmark angående Monica Brohede 
Tellströms deltagande på styrgruppsmöte och konferens samt studiebesök i 
Marseille, Frankrike, 1 – 5 juli 2015 
 

- Anmälan enligt lex Sarah till IVO 2015-04-10 av påtaglig risk för allvarligt 
missförhållande vid Aleris Båthöjden 2015-03-21. 

- Utredning enligt lex Sarah 2015-04-27 av missförhållande 2015-03-31 vid NSC Älta 
- Rapport enligt lex Sarah 2015-05-04 av påtaglig risk för missförhållande 2015-04-30 

vid NSC Sofiero 
- Rapport enligt lex Sarah 2015-05-18 av påtaglig risk för missförhållande 2015-05-17 

vid NSC Sofiero 
 

- Rapport från granskning av hemtjänstanordnare Annelies Hemtjänstteam AB, 
2015-03-25 – 2015-04-15 

- Rapport från granskning av hemtjänstanordnare Holmströms Hemtjänst AB, 2015-
04-14 – 2015-04-20 

- Rapport från granskning av hemtjänstanordnare Orrens Vård och Omsorg AB, 
2015-03-15 – 2015-05-04 
 

- Kammarrättsbeslut Målnummer 4580-15, Nacka kommuns överklagande av 
förvaltningsrättens beslut. Kammarrätten meddelar prövningstillstånd och 
förordnar att den överklagade domen tills vidare inte ska gälla. 
 

Beslutsgång 
Äldrenämnden noterade informationen till protokollet. 
 
- - - - - 
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§ 77 

Övriga frågor  

Beslut 
Äldrenämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Äldrenämnden beslutar att innehållet i nämndens anmälningspärm i möjligaste mån skall 
skickas i digital form till ledamöter och ersättare innan nämndsammanträdet. 
 

Ärende 1 
Monica Brohede Tellström (FP) redogjorde för en inspirerande sommarlunch med ”90-
plus gympan” som hon och Anders Tiger (KD) medverkade vid. Verksamheten har pågått 
i 5 år och idag finns ca 50 personer i åldern 90 plus, som använder gym på 4 olika ställen i 
kommunen. Det finns en kö med yngre personer som väntar på att bli 90 år för att kunna 
delta. 

Ärende 2:  
Ordförande Monica Brohede Tellström (FP) gratulerade ersättare Kjell Eurén (M) som 
nyligen fyllt 50 år och överräckte en present i form av en bok. 

Ärende 3:  
Hans Lenkert (C) tog upp svårigheten att läsa anmälningspärmen samtidigt som man deltar 
aktivt i nämndsammanträdet. Han frågade om det fanns andra sätt att få läsa informationen 
i lugn och ro innan nämndsammanträdet. 
 

Beslutsgång  
Ärende 1 och 2: Äldrenämnden noterade informationen till protokollet. 
Ärende 3: Äldrenämnden beslutade att innehållet i nämndens anmälningspärm i möjligaste 
mån skall skickas i digital form till ledamöter och ersättare innan nämndsammanträdet. 
 
- - - - - 
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